
 

Tvedestrand kommune 
 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Teknikk, plan- og naturkomite 
Møtested: Administrasjonsbygget 
Dato: 13.11.2007 
Tid: 19:15-21:00 

 
Faste representanter som møtte:   
Dag Eide Leder AP 
Solveig Annette Røvik Nestleder KRF 
Jan Marcussen Repr. TTL 
Erling Holm Repr. H 
Reidun Kaddeberg Repr. AP 
Sissel Bjørge Repr. SP 
Faste representanter som hadde forfall:   
Marit Synøve Marcussen Repr. TTL 
Vararepresentanter som møtte:   
Stig Kvastad Varamedl. SP 
Fra administrasjonen møtte:   
Svein O. Dale Plan- og bygningssjef  
Arne Th. Aanonsen (i sak nr. 4/07) Avdelingsingeniør  
Per C. Andersen (i sak 5, 6 +parkeringsbrev) V.A.R-sjef  

 
Ordfører Jan Dukene deltok under behandling av sak 4/07 vedr. fartsbegrensning i sjø 
 
Merknader til innkalling og saksliste 
Sak. nr. 2 på sakskartet er kommet inn ved en feil og utgår. 
 

Merknader til protokoll 
I sak 5/07 ble administrasjonen bedt om å fremskaffe en bekreftelse på hva som er den 
kostnadsmessige besparelsen på å delta i felles brannvesen fremfor å ha separat brannvesen. I 
samme sak skal også administrasjonen bedt om å sjekke om det er tatt en beslutning om å utvide 
vaktstyrken til 5 mann, og om hvilke kostnadskonsekvenser det i så fall får.  
 
Eventuelt 
Enighet om å begrense vedlegg i størst mulig utstrekning. Liste over alle utrykte vedlegg må 
følge saken.  
 
Fremtidig avholdes møter i møterom med tilgang på videokanon, samt kommunens dokument 
og kartbaser. Administrasjonen ble anmodet om å lage et opplegg for å legge vedlegg ut på 
internett samtidig som sakslisten sendes ut. 
 
Komiteleder orienterte om problemstillingene knyttet opp mot oppløsning av viltnemnda. 



 
Brev fra klubbleder Tvedestrand skole av 24.10.2007, samt brev fra Østerkleiv Vel av 
12.10.2007 var fremlagt i komiteen og ble drøftet.  Begge brev gjelder 
parkeringsproblematikk, men med ulik problemstilling. 
Konklusjoner/politiske signaler: 

- Komiteen mener forslaget til klubben ved Tvedestrand skole gir en dårlig signaleffekt, 
og oppfordrer isteden skolen til å få i stand en idedugnad med sikte på å begrense 
bilbruken og oppmuntre til sykling, fjernparkering etc. 

- Administrasjonen bes skrive et brev til Østerkleiv Vel for å komme i gang med en 
prosess for å kartlegge parkeringsbehovet, for deretter å se på alternative 
løsningsmodeller og på i hvor stor grad oppsitterne er villig til å finansiere 
parkeringsbehovet. 

 
Komiteleder fremmet forslag om å ha følgende faste poster på agendaen: 

- Din tanke er fri (drøfting av generelle utfordringer) 
- Saker som er under arbeid i administrasjonen 

 

Saksliste 

Saksnr Innhold 

PS 1/07 Konsesjon - gnr. 93 bnr. 11,13 Gjesøen 
PS 2/07 Konsesjon gnr. 84 bnr. 1 og 98 i Tvedestrand kommune. Søker: Per Pedersen 
PS 3/07 Miljø- og næringstiltak i jord- og skogbruk 2008-2011 
PS 4/07 Søknad om konsesjon- Solberg gnr. 31 bnr. 3 og 61. Søker: Marie Skjevrak 
PS 5/07 Lokal forskrift vedr. fartsbegrensing i sjø - Tvedestrand Havnedistrikt 
PS 6/07 Interkommunalt felles brannvesen - Brannordning, samarbeidsavtale, 

delegasjonsinstruks og navn 
PS 7/07 Anbudsinnstilling, VA Sandøya og Eidbo-Krokvåg. 
 
 
 
 
Tvedestrand 15.11.2007 
 
 
 
Dag Eide 
Leder        Svein O. Dale 
        Møtesekretær 



 

PS 1/07 Konsesjon - gnr. 93 bnr. 11,13 Gjesøen 

Rådmannens forslag til vedtak 
I medhold av konsesjonsloven §2 gir Tvedestrand kommunestyre Antikvarisk eiendom K/S ved 
Leif Jæger konsesjon på gnr. 93 bnr. 11 og 13 i Tvedestrand kommune.  
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Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

Innstilling 
I medhold av konsesjonsloven §2 gir Tvedestrand kommunestyre Antikvarisk eiendom K/S ved 
Leif Jæger konsesjon på gnr. 93 bnr. 11 og 13 i Tvedestrand kommune. 
 
 

 

PS 2/07 Miljø- og næringstiltak i jord- og skogbruk 2008-2011 

Rådmannens forslag til vedtak 
Kommunestyret godkjenner administrasjonens forslag til bruken av midler til miljø- og 
næringstiltak i jord- og skogbruket for 2008-2011. Kommunestyret delegerer til 
næringsorganisasjonene og administrasjonen å foreta den endelige fordelingen av midler når 
bevilgningen fra Fylkesmannen foreligger. Fordelingen gjøres i tråd med de vedtak 
kommunestyret har gjort i saken tidligere.  
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Behandling 
Rådmannens forslag ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling 
Kommunestyret godkjenner administrasjonens forslag til bruken av midler til miljø- og 
næringstiltak i jord- og skogbruket for 2008-2011. Kommunestyret delegerer til 
næringsorganisasjonene og administrasjonen å foreta den endelige fordelingen av midler når 
bevilgningen fra Fylkesmannen foreligger. Fordelingen gjøres i tråd med de vedtak 
kommunestyret har gjort i saken tidligere. 
 



PS 3/07 Søknad om konsesjon- Solberg gnr. 31 bnr. 3 og 61. Søker: 
Marie Skjevrak 

Rådmannens forslag til vedtak 
I medhold til konsesjonsloven §2 gir Tvedestrand kommunestyre Marie Skjevrak konsesjon for 
overtakelse av gnr. 31 bnr. 3 og 61 i Tvedestrand kommune, under forutsetning av at søker 
tilflytter eiendommen innen ett år og selv bebor og driver eiendommen på en landbruksmessig 
forsvarlig måte i minst fem år sammenhengende. 
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Behandling 
Rådmannens forslag ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling 
I medhold til konsesjonsloven §2 gir Tvedestrand kommunestyre Marie Skjevrak konsesjon for 
overtakelse av gnr. 31 bnr. 3 og 61 i Tvedestrand kommune, under forutsetning av at søker 
tilflytter eiendommen innen ett år og selv bebor og driver eiendommen på en landbruksmessig 
forsvarlig måte i minst fem år sammenhengende. 
 
 

PS 4/07 Lokal forskrift vedr. fartsbegrensing i sjø - Tvedestrand 
Havnedistrikt 

Rådmannens forslag til vedtak 
1. Forskrift om fartsbegrensing i sjøen – i Tvedestrand Havnedistrikt vedtas slik den 

foreligger 
2. Kostnader til nødvendig skilting innarbeides i budsjett for 2008 

 
Alternativ innstilling  

1. Forkriftens § 1 a i utgår av forskriften. ( maks fart på 30 knop) 
2. Forskriften § 1 a  ii endres fra 100 m til 50 fra land   
3. kostnader til nødvendig skilting innarbeides i budsjettet for 2008 
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Behandling 
Ordfører redegjorde for at det hadde vært kontakt med havnefogden i Arendal, og at det var 
berammet et møte med de aktuelle kommunene med sikte på å komme frem til et omforent 
felles forslag. Ordføreren anmodet derfor komiteen om å utsette saken 
 
Komiteleder Dage Eide fremmet deretter utsettelsesforslag, og åpnet for en drøfting blant 
medlemmene for å gi ordføreren politiske signaler til fellesmøtet med de øvrige kommuner.  
Ordfører noterte seg de signaler som ble gitt. Det ble også gitt en orientering fra Sissel Bjørge 
om en behandling som hadde vært i Lyngør Vel. 
 
Utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 



Innstilling 
Saken utsettes. 
 
 

 

PS 5/07 Interkommunalt felles brannvesen - Brannordning, 
samarbeidsavtale, delegasjonsinstruks og navn 

Rådmannens forslag til vedtak 
Kommunestyret vedtar framlagte forslag til:  
 

 Brannordningsdokument  
 Samarbeidsavtale 
 Delegasjonsinstruks 

 
Navn på fellesbrannvesenet: Aust-Agder Brannvesen (forkortet AABV). Fastsettelse av logo 
overlates til brannsjefen, i dialog med de ansatte. 
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Behandling 
Administrasjonen opplyste om det må gjøres separat vedtak om å redusere feiehyppigheten fra 
årlig til annethvert år, og at det er noen uoverenstemmelser med de faktiske tall som 
brannvesenet har lagt til grunn.  Det ble også orientert om at vi har kontrakt med feierfirma med 
varighet ut 2008. Brannvesenet er orientert om denne problemstillingen. 
 
Rådmannens forslag ble enstemmig vedtatt med følgende tilføyelse: 
Vedtaket omfatter foreløpig ikke feieordningen som bes fremmet som separat sak til neste møte. 

Innstilling 
Kommunestyret vedtar framlagte forslag til:  
 

 Brannordningsdokument  
 Samarbeidsavtale 
 Delegasjonsinstruks 

 
Navn på fellesbrannvesenet: Aust-Agder Brannvesen (forkortet AABV). Fastsettelse av logo 
overlates til brannsjefen, i dialog med de ansatte. 

Vedtaket omfatter foreløpig ikke feieordningen som bes  fremmet som separat sak til neste 
møte. 

 



 

PS 6/07 Anbudsinnstilling, VA Sandøya og Eidbo-Krokvåg 

Rådmannens forslag til vedtak 
1. Tvedestrand kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å innlede og avslutte 

kontraktforhandlinger med brødr. Knutsen maskin AS om legging av VA-anlegg både på 
Sandøya og Eidbo – Krokvåg. Dersom disse forhandlinger ikke fører frem til en avtale, 
sendes arbeidene ut på nytt anbud. 

2. Anleggsarbeidene deles opp slik at Sandøya bygges ut i 2008, mens Eidbo – Krokvåg 
ferdigstilles før sommeren 2009. 

3. Midler avsatt til VA-utbygginger til Sandøya og Eidbo-Krokvåg i økonomiplanen for 
2007 og 2008, til sammen kr.7,0mill overføres til VA- Sandøya. 

4. Prisene i anbudet på legging av trekkrør for bredbånd beholdes som opsjon, og kan 
overføres til andre aktører enn kommunen, om ønskelig.  
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Behandling 
Etter drøfting i komiteen vedr. trekkerør for telekommunikasjon, fiberkabler og lignende, 
fremmet Erling Holm forslag til nytt punkt i innstillingen: 
 
Det legges ned minimum 2 trekkerør for fiberoptiske kabler og lignende, der kommunen skal 
behold ett av disse rørene selv. 
 
Rådmannens forslag og Holms tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt 

Innstilling 
1. Tvedestrand kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å innlede og avslutte 

kontraktforhandlinger med brødr. Knutsen maskin AS om legging av VA-anlegg 
både på Sandøya og Eidbo – Krokvåg. Dersom disse forhandlinger ikke fører frem til 
en avtale, sendes arbeidene ut på nytt anbud. 

2. Anleggsarbeidene deles opp slik at Sandøya bygges ut i 2008, mens Eidbo – 
Krokvåg ferdigstilles før sommeren 2009. 

3. Midler avsatt til VA-utbygginger til Sandøya og Eidbo-Krokvåg i økonomiplanen for 
2007 og 2008, til sammen kr.7,0mill overføres til VA- Sandøya. 

4. Prisene i anbudet på legging av trekkrør for bredbånd beholdes som opsjon, og kan 
overføres til andre aktører enn kommunen, om ønskelig.  

5. Det legges ned minimum 2 trekkerør for fiberoptiske kabler og lignende, der 
kommunen skal behold ett av disse rørene selv. 

 


